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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 11/9/2020 8:27:04 PM

Subject: RE: Voor 12uur: Concept tresentatie invoeren a-symp testenDEC2020.pptx

Received: Mon 11/9/2020 8:27:04 PM

Ha al even gewisseld via de a

ter verdediging von EEE dit heb ik haar gevraagd te maken

omdat we zoals gezegd vorige week nog geen goede geintegreerde plaat hadden gekregen van Dienst Testen/via de LCT route

ondanks herhaald aandringen.
En we de analyse nu wel snel nodig hadden voor de minister.

Vanmiddag hebben we als ‘stresstest’ een gesprek gevoerd met Dienst Testen.

IGH heeft er niet op gereageerd.

Je hebt gelijk dat nu alleen met de traditionele RIVM-prognose wordt gewerkt, met daarbovenop de asymptomatische testvraag.
En dat deze plaat nog niet in de LCT heeft gelegen zodat jij er morgen niet positief over kunt adviseren.

Deze beide disclaimers kunnen we er morgen bij vermelden.

Rest mij nog te onderstrepen datIEE - een steengoede plaat heeft gemaakt!

Groet

@minvws.nl

var:INSEEIEEEc inv nb
Verzonden: maandag 9 november 2020 19:55

@minvws.nl>

@minvws.nl>; 51 512 |JIE eninvws.ni>;EEE

Onderwerp: RE: Voor 12uur: Concept tresentatie invoeren a-symp testen DEC2020.pptx

Hoi 2e

Zie er smooth uit, maar is in deze vorm niet besproken in LCT.

Ik zie ook niet goed hoe en waar de laatste RIVM grafiek van de griepseizoenen met de piekweken optopping (de rode stipjes van

ce
is verwerkt.

snap niet waarom we hier niet eerst een deugdelijke stresstest op toepassen.

Graag zie ik een disclaimer dat we dit echt kamende donderdag nog willen/moeten bespreken.
De vraag is wie er nu richting minister verantwoordelijkheid neemt/heeft voor deze grafieken.

lk kan dat nu niet.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: maandag 9 november 2020 18:46

Aan: @minvws.nl>

cc: @minvws.nl>;
SEED EEE mins.»

Onderwerp: FW: Voor 12uur: Concept tresentatie invoeren a-symp testen DEC2020.pptx

Bijgaand de ppt die we morgen onder arm meenemen naar overleg met de Minister over al dan niet toevoegen van

asymptomatisch testen.

De grafieken heb ik gemaakt, deze zal ik op basis van de laatste info nog aanpassen. Voor de vraagprognose wordt vooralsnog



de systematiek van het RIVM gebruikt.

Vriendelijke groet,

5.1.2e

@ minvws.n|
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